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PROTOKÓŁ NR 71/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 18 czerwca 2020 r. 

 
 

W dniu 18 czerwca 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 
się LXXI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, 
pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXI  posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Analiza możliwości realizacji w 2020 roku zadań drogowych z udziałem finansowym gmin                      
i innych środków zewnętrznych: 

1) budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej w Trzciance (kontynuacja ścieżki 
przy ul. Gorzowskiej) - spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w tej sprawie, 

2) remont ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej Drawsko-Pęckowo-Piłka, 

3) remont mostu w ciągu drogi powiatowej w Mężyku, 

4) remont mostu w ciągu drogi powiatowej w Łokaczu Wielkim, 

5) budowa chodnika przy ul. Polnej w Śmieszkowie, 

6) ponowienie wniosku do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Pile                           
o współfinansowanie remontu drogi Gębice-Wyszyny.  

2. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) analiza finansów powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego - stan według wykonania 2019  
z uwzględnieniem budżetu na 2020 rok na dzień 31 maja, COVID-19 oraz Tarcza 4.0 – co 
dalej? – spotkanie z przedstawicielem firmy Propolis, 

2) analiza oszczędności z tytułu braku realizacji zadań w Wydziale Zdrowia i Współpracy 
Społecznej oraz w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, z powodu epidemii 
koronawirusa, 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o środki finansowe na remont elewacji dwóch 
budynków szkoły i łącznika między nimi, 

2) informacja o nowym udziale procentowym w kosztach zatrudnienia Prezesa Zarządu Oddziału 
ZNP w Trzciance, 

3) pomoc zdrowotna dla nauczycieli oraz nauczycieli emerytów szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat w II kwartale 2020 roku. 

4. Propozycja Wójta Gminy Połajewo dotycząca przeniesienia organizacji dożynek powiatowych na 
2021 rok. 

5. Wniosek Komisji Rewizyjnej o rozważenie możliwości zakupu agregatu prądotwórczego na 
potrzeby zachowania ciągłości pracy Starostwa podczas przerw w dostawach prądu. 

6. Prośba OSP w Drawsku o zakup opryskiwacza spalinowego. 
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7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

8. Sprawy różne.  

  Wicestarosta prosił o dodanie w punkcie 1 ppkt-u 7) prośba Pracowni Projektowej MOST                      
o przedłużenie terminu wykonania dokumentacji projektowej – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. 
– Drawsko.  

Proponowany porządek posiedzenia, wraz z poprawką,  został przez członków Zarządu przyjęty 
i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Analiza możliwości realizacji w 2020 roku zadań drogowych z udziałem finansowym gmin                      
i innych środków zewnętrznych: 

1) budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej w Trzciance (kontynuacja ścieżki 
przy ul. Gorzowskiej) - spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w tej sprawie, 

  Zarząd spotkał się z Burmistrzem Trzcianki i jego zastępcą w  sprawie budowy ścieżki pieszo-
rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P w Trzciance (kontynuacja ścieżki przy ul. Gorzowskiej) – 
zał. nr 3 do niniejszego protokołu. Jak poinformował Burmistrz, ogłoszony został nabór wniosków                    
o dofinansowanie przedsięwzięć w ramach WRPO 2104+ Poddziałanie 3.3.1. „Inwestycje w obszarze 
transportu miejskiego”. Wnioski składać mogą beneficjenci określeni w Mandacie terytorialnym 
Pilskiego Obszaru Strategicznej Interwencji, do którego należy gmina Trzcianka. Wsparciem objęte są 
m.in. projekty polegające na budowie dróg dla rowerów. Gmina Trzcianka posiada do wykorzystania na 
ten cel kwotę ok. 122.800 zł. W związku z planowaną do wspólnej budowy w przyszłym roku ścieżki 
pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P, gmina proponuje realizację inwestycji na zasadzie 
partnerstwa, gdzie partnerem wiodącym będzie gmina Trzcianka z racji przynależności do Pilskiego 
Obszaru Strategicznej Interwencji, a powiat będzie partnerem projektu. Zakres rzeczowy projektu 
obejmowałby budowę drogi dla rowerów według projektu opracowywanego przez powiat z udziałem 
środków gminy, modernizację oświetlenia ulicznego wzdłuż istniejącej ścieżki (wymiana opraw na 
oprawy LED) i budowę nowej sieci do wysokości kanału żeglownego według projektu 
opracowywanego przez gminę oraz działania promocyjne. Koszt budowy drogi dla rowerów 
oszacowano na kwotę ok. 500 tys. zł, z której 250 tys. zł byłoby po stronie powiatu, 117 tys. zł 
stanowiłoby dofinansowanie oraz 133 tys. zł byłoby po stronie gminy. Modernizacja oświetlenia 
stanowiąca ok. 290 tys. zł byłaby kosztem po stronie gminy, działania promocyjne to kwota ok. 10 tys. 
zł, z których 5 tys. zł stanowiłoby dofinansowanie oraz 5 tys. zł byłoby kosztem gminy. Ponieważ 
termin składania wniosków upływa z dniem 31 sierpnia 2020 r., stąd prośba Panów Burmistrzów                                   
o podjęcie współpracy w zakresie złożenia na to zadanie projektu partnerskiego, którego realizacja 
dotyczyłaby roku 2021. Zarząd przychylił się do prośby Gminy Trzcianka i zdecydował o wspólnej 
realizacji zadania.   

2) remont ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej Drawsko-Pęckowo-Piłka, 

  Również Gmina Drawsko zwróciła się z prośbą, na dzień dzisiejszy bez oficjalnego pisma )                                       
o możliwość współfinansowania wkładu własnego budowy nawierzchni bitumicznej ścieżek 
rowerowych przy drogach powiatowych nr 1323P i nr 1336P z Drawska do Piłki, w naborze wniosków 
w ramach WRPO 2014-2020, Poddziałanie 3.3.1. „Inwestycje w obszarach transportu miejskiego”. 
Ścieżka na odcinku 12 km znajduje się w pasach dróg powiatowych. Łączny koszt zadania szacuje się 
na ok. 2,4 mln zł, maksymalny poziom dofinansowania projektu to 85% wydatków kwalifikowalnych, 
udział własny to 15%, co stanowiłoby kwotę ok. 360 tys. zł. Gmina Drawsko ze swojej strony 
zobowiązuje się do wykonania potrzebnej dokumentacji, przeprowadzenia wszelkich procedur na mocy 
odpowiednich porozumień z powiatem oraz do złożenia wniosku o dofinansowanie. 

  Zarząd w tej kwestii nie podjął decyzji postanawiając w tej sprawie spotkać się z Wójtem 
Gminy Drawsko na kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

3) remont mostu w ciągu drogi powiatowej w Mężyku, 
4) remont mostu w ciągu drogi powiatowej w Łokaczu Wielkim, 

  Na dzisiejszym posiedzeniu, po wcześniejszej wizji lokalnej przez Starostów Powiatu, 
poruszono sprawę remontu mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w Mężyku, którego całkowity 
koszt oszacowany został na 1,7 mln zł. Po obu stronach mostu znajdują się chodniki dla pieszych, które 
nie mają swojego przebiegu na moście, co stanowi istotne utrudnienie w ruchu zarówno pojazdów jak                     
i pieszych. Ze względu na niewielką szerokość drogi, nie można z niej wydzielić chodnika.                          
Aby połączyć chodniki po obu stronach mostu, należałoby dodatkowo poza mostem położyć kładkę dla 
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pieszych. Konieczna jest także konserwacja mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1323P w Łokaczu 
Wielkim. Zasadnym byłoby przygotowanie dokumentacji technicznej w tym zakresie, co pozwoliłoby 
aplikować w przyszłości o środki zewnętrzne z budżetu państwa w ramach funduszu dróg 
samorządowych lub w ramach subwencji ogólnej budżetu państwa w części przeznaczonej na remonty 
mostów. Koszt takiej dokumentacji to ok. 40-50 tys. zł.  

W ocenie Zarządu Powiatu, oba zadania są potrzebne ale też i bardzo kosztowne, więc bez środków 
zewnętrznych trudne do realizacji, zatem ostateczne decyzje w tym zakresie nie zostały podjęte. 

5) budowa chodnika przy ul. Polnej w Śmieszkowie, 

  W związku z oszczędnościami po przeprowadzonych przetargach na część zadań 
zaplanowanych do realizacji w 2020 roku, dyrektor ZDP w Czarnkowie na posiedzeniu w dniu 28 maja 
br. zaproponował budowę chodnika przy ul. Polnej w Śmieszkowie, które byłoby kontynuacją chodnika 
przy ul. Wiejskiej, i na które jest opracowana dokumentacja techniczna. Według kosztorysu 
inwestorskiego, budowa chodnika przy ul. Polnej o szerokości 2 m i długości 520 mb, stanowiłaby 
kwotę 380 tys. zł, która w przetargu może być nieco niższa. Wówczas Zarząd przychylił się do 
propozycji dyrektora ZDP po warunkiem, że gmina Czarnków będzie w 50% współfinansowała 
zadanie. W dniu 17 czerwca br. Wójt Gminy Czarnków zwrócił się z pismem ( zał. nr 4 ) o podjęcie 
realizacji tego zadania, deklarując jednocześnie udzielenie powiatowi pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej w wysokości 50% poniesionych kosztów inwestycji, co oznacza, że zadanie będzie 
realizowane w 2020 roku. Obecnie Zarząd oczekuje na uchwałę Rady Gminy o udzieleniu powiatowi 
pomocy finansowej z przeznaczeniem na realizację ww. zadania.  

6) ponowienie wniosku do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Pile                                         
o współfinansowanie remontu drogi Gębice-Wyszyny, 

  W związku ze zmianą personalną na stanowisku Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów 
Państwowych w Pile, Zarząd postanowił ponowić swój wniosek o współfinansowanie przez Lasy 
Państwowe w 2021 roku remontu drogi Gębice-Wyszyny.  

Treść wniosku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

7) prośba Pracowni Projektowej MOST o przedłużenie terminu wykonania dokumentacji 
projektowej – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – Drawsko, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 ) Pracowni Projektowej MOST Spolka z o.o. Spółka 
Komandytowa o przedłużenie terminu wykonania dokumentacji projektowej dla zadania: „Rozbudowa 
drogi- – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – Drawsko przy drodze powiatowej 1323P”, do dnia 
30 października 2020 r.  Ponieważ na prośbę wykonawcy, w miesiącu lutym br. termin ten został już raz 
przedłużony, do końca czerwca br., obecnie Zarząd Powiatu nie widzi zasadności kolejnego 
przesuwania terminu, stąd podął negatywną decyzję w tym zakresie. Jeżeli Wykonawca nie wywiąże się 
z zleconego zadania zamawiający będzie naliczał Wykonawcy kary umowne, zgodnie z zapisami 
zawartej umowy.  

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) analiza finansów powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego - stan według wykonania 2019  
z uwzględnieniem budżetu na 2020 rok na dzień 31 maja, COVID-19 oraz Tarcza 4.0 – co 
dalej? – spotkanie z przedstawicielem firmy Propolis, 
Zarząd spotkał się z przedstawicielem firmy consultingowej ProPolis w sprawie bieżącej 

analizy finansów powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego według stanu wykonania za 2019 rok,                          
z uwzględnieniem budżetu na 2020 rok na dzień 31 maja oraz w kontekście stanu epidemii i przepisów 
Tarczy 4.0 wprowadzonych na czas jej trwania. Firma zaprezentowała zestawienie na przestrzeni lat 
2012-2019 planowanych i wykonanych dochodów i wydatków bieżących, nadwyżki bieżącej                             
i nadwyżki operacyjnej, porównanie rachunku przepływów w latach 2018-2020, analizę możliwości 
inwestycyjnych i wiarygodności kredytowej oraz kształtowanie się wskaźnika obsługi zadłużenia z art. 
243 ustawy o finansach publicznych w latach 2014-2035. W ocenie konsultanta, prognoza dla finansów 
powiatu jest umiarkowana i wypośrodkowana, co oznacza, że nie będzie gorzej ale lepiej też nie będzie. 
Sytuacja związana z epidemią jest niepewna, nie wiadomo jak ułożą się dochody własne powiatu, 
szczególnie te z podatku od osób fizycznych i prawnych, dlatego rekomenduje daleko idącą ostrożność 
w bieżącym wydatkowaniu środków. Jeżeli dochody będą niezachwiane, wówczas w budżecie zostaną 
oszczędności, które będą stanowiły nadwyżkę operacyjną możliwą do wykorzystania w latach 
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następnych. Natomiast jeżeli w 2020 roku dochody powiatu spadną o 10%, wówczas „złamanie” 
wskaźnika z art. 234 ustawy o finansach publicznych nastąpiłoby w 2023 roku, co oznacza 
wprowadzenie znacznych oszczędności i konieczność realizacji programu naprawczego. Co do 
przepisów tarczy 4.0 obowiązujących w okresie stanu epidemii, to w ocenie doradcy, dla samorządów 
jest to głównie pomoc „papierowa”, pozwalająca łatwiej się zadłużać ze względu na zmniejszone 
oprocentowanie kredytów, można też w tym okresie nie równoważyć dochodów i wydatków,                              
a wskaźniki nie muszą być zachowane. Trzeba jednak mieć na uwadze, że są to przepisy przejściowe                   
i obowiązują w czasie stanu epidemii. Trudno jest także prognozować na kolejne lata, gdyż sytuacja 
związana z epidemią jest nieprzewidywalna.       

Prezentacja dotycząca analizy finansów powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego według stanu wykonania 
za 2019 rok, z uwzględnieniem budżetu na 2020 rok na dzień 31 maja oraz w kontekście stanu epidemii 
i przepisów Tarczy 4.0 wprowadzonych na czas jej trwania przygotowana przez firmę consultingową 
ProPolis stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

2) analiza oszczędności z tytułu braku realizacji zadań w Wydziale Zdrowia i Współpracy 
Społecznej oraz w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, z powodu epidemii 
koronawirusa, 
Zarząd dokonał analizy stanu realizacji zadań w Wydziale Zdrowia i Współpracy Społecznej 

oraz w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, wskazując na zadania które z powodu 
epidemii koronawirusa nie zostały i już nie będą realizowane w roku bieżącym. Dotyczy to m.in. 
odwołania tegorocznego Powiatowego Święta Plonów i związanych z nim konkursów, odwołania 
AgroTargów oraz szeregu innych imprez, przeglądów, konkursów, turniejów, zawodów sportowych                        
i festynów planowanych w ramach Powiatowego Kalendarza Imprez na 2020 rok. Z powodu stanu 
epidemii, również z części zadań zrezygnowały organizacje pozarządowe. Powyższa sytuacja pozwoliła 
na poczynienie oszczędności w wydatkach bieżących, w ramach których będzie można podjąć się 
realizacji likwidacji bariery architektonicznej w budynku Delegatury Wydziałów w Trzciance poprzez 
zamontowanie podnośnika dla osób niepełnosprawnych oraz przeznaczyć środki na opracowanie 
aktualnego Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami. Stosowne zmiany w tym zakresie 
wprowadzone zostaną w budżecie na najbliższej sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego.   

Informacje na temat poczynionych oszczędności w Wydziale Zdrowia i Współpracy Społecznej 
oraz w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa stanowią kolejno załączniki nr 8 i nr 9 
do niniejszego protokołu.  

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o środki finansowe na remont elewacji dwóch 
budynków szkoły i łącznika między nimi, 

  Zarząd, w obecności naczelnika Wydziału Edukacji, przeanalizował prośbę ( zał. nr 10 )  
dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o środki finansowe na realizację pilnych prac dotyczących 
remontu elewacji dwóch budynków szkoły i łącznika między nimi. Przeprowadzona przez pracowników 
obsługi szkoły ocena stanu technicznego elewacji budynków pokazała, że jej stan jest katastrofalny, jest 
wiele pęknięć i luźnych tynków odpadających ze ścian na chodniki wokół obiektów. Elewacja szkoły 
nie była odnawiana od 30 lat. Zlecona przez dyrektora wycena robót obejmujących naprawę                               
i uzupełnienie tynków, wymianę parapetów z blachy oraz gruntowanie i malowanie elewacji, określona 
została na kwotę 160.613 zł brutto. Jak podkreśla dyrektor, szkoła ma znakomity wizerunek jako szkoły 
nowoczesnej i bardzo dobrze wyposażonej, warto więc aby też miała taki wygląd z zewnątrz, co w 
dobie walki o każdego ucznia ma także duże znaczenie. Jednocześnie szkoła, z uwagi na zmniejszone 
wydatki w okresie ograniczenia swojego funkcjonowania z powodu epidemii, zadeklarowała możliwość 
przeznaczenia ze swojego budżetu kwoty 40.000 zł na remont elewacji.  

  Zarząd przychylił się do prośby dyrektora i postanowił przeznaczyć z rezerwy celowej na 
oświatę dodatkowe środki w kwocie 150.000,00 zł na remont i odnowienie elewacji budynków szkoły. 
Przypisanie środków do budżetu szkoły na ten cel nastąpi na następnym posiedzeniu Zarządu, na 
którym wywołana zostanie uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok.  

2) informacja o nowym udziale procentowym w kosztach zatrudnienia Prezesa Zarządu Oddziału 
ZNP w Trzciance, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przedłożył Zarządowi pismo ( zał. nr 11 ) otrzymane w Gminy  
Trzcianka, w którym Gmina informuje o aktualnym, nowym udziale procentowym w kosztach 
zatrudnienia Prezesa Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance oraz kosztach 
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pomieszczenia i urządzeń technicznych przez niego zajmowanych i użytkowanych. Aktualnie udział 
gminy wynosi 77,11%, natomiast udział powiatu wynosi 22,89%. Powyższe udziały uzależnione są od 
ilości członków ZNP zatrudnionych w jednostkach gminnych oraz jednostkach powiatowych. Zmiana 
udziału procentowego pociąga za sobą konieczność aneksowania porozumienia między obiema 
jednostkami samorządowymi w tym zakresie, jednak Zarząd zaproponuje Burmistrzowi Trzcianki, aby 
powstrzymać się o 3-4 tygodnie z działaniami aktualizacyjnymi dotyczącymi porozumienia i zrobić je 
już w wersji, która będzie obowiązywała do końca roku kalendarzowego, bowiem Prezes Zarządu 
Oddziału będzie musiała podać aktualną liczbę członków ZNP w Trzciance – według stanu na dzień 30 
czerwca 2020r. W związku z tym Zarząd postanowił na ten moment nie dokonywać żadnych zmian                        
w budżecie, które regulowałby powyższe kwestie, tym bardziej że wymagają one przesunięć ze strony 
powiatu na poziomie 139,08 zł. Postanowiono do tematu powrócić po otrzymaniu  informacji o liczbie 
członków w oddziale ZNP w Trzciance – według stanu na dzień 30 czerwca br.   

3) pomoc zdrowotna dla nauczycieli oraz nauczycieli emerytów szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat w II kwartale 2020 roku, 

  Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z opinią ( zał. nr 12 ) wypracowaną przez Komisję 
rozpatrującą wnioski o przyznanie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów                           
i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat, zaakceptował propozycję 
przyznania w II kwartale 2020 roku pomocy zdrowotnej uprawnionym osobom w wysokościach 
zaproponowanych przez Komisję. Wnioski dotyczyły 9 osób na łączna kwotę 9.600 zł i wszystkie 
zostały rozpatrzone pozytywnie. Sześć osób otrzymało pomoc w wysokości po 1300 zł i trzy osoby po 
600 zł. Powyższe środki przypisane zostaną do poszczególnych jednostek oświatowych uchwałą Rady 
Powiatu  dotyczącą zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. Środki przypisane zostaną do budżetów 
szkół i placówek na najbliższej sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, planowanej na dzień 
30 czerwca br.  

Ad.4 

Propozycja Wójta Gminy Połajewo dotycząca przeniesienia organizacji dożynek powiatowych na                    
2021 rok. 

  Zarząd przychylił się do propozycji ( zał. nr 13 ) Wójta Gminy Połajewo dotyczącą 
przeniesienia organizacji Powiatowego Święta Plonów na 2021 rok, co oznacza, że gmina Połajewo 
będzie w przyszłym roku głównym organizatorem tego Święta. 

Ad.5 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o rozważenie możliwości zakupu agregatu prądotwórczego na potrzeby 
zachowania ciągłości pracy Starostwa podczas przerw w dostawach prądu. 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 14 ) Komisji Rewizyjnej o rozważenie możliwości zakupu 
agregatu prądotwórczego na potrzeby zachowania ciągłości pracy Starostwa Powiatowego                                     
w Czarnkowie podczas długotrwałych przerw w dostawach prądu. Wobec wielu innych pilnych potrzeb 
finansowych związanych z bieżącą działalnością powiatu i jego jednostek organizacyjnych, 
uwzględniając aktualnie niewielką częstotliwość wyłączeń prądu, Zarząd nie podjął decyzji                                   
o przeznaczeniu środków na ten cel. Szacunkowy koszt zakupu takiego urządzenia, to kwota                                
ok. 150 tys. zł. 

Ad.6 

Prośba OSP w Drawsku o zakup opryskiwacza spalinowego. 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 15 ) Ochotniczej Straży Pożarnej w Drawsku                                     
o sfinansowanie zakupu opryskiwacza spalinowego, za pomocą którego jednostka chciałaby także 
dezynfekować podczas epidemii wszystkie publiczne miejsca we wsi i w swojej gminie.  

Wniosek rozpatrzono negatywnie. Podejmując taką decyzję, Zarząd kierował się opinią 
Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Czarnkowie, która w tym 
przedmiocie była opinią negatywną. 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

 Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 04 czerwca 2020 r. i z dnia 
05 czerwca 2020 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

 



 6

Ad.8 

Sprawy różne.  

  Spraw innych, niż ujęte w porządku posiedzenia, nie rozpatrywano.  
 
 
 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 18 czerwca 2020 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 25 czerwca 2020 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  

                                                                       Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                 Feliks Łaszcz …....................................................... 

 Sławomir Kryger …………. ……………………… 

Włodzimierz Ignasiński …………………………... 

Waldemar Pawłowski ………………………..…… 

Jan Pertek ………………………………………..... 

 


